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Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 13. 12. 2017  v 

RKD  v Sučanoch. 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 

 

Funkcionári Obce a OcÚ: 

1.   Ing. Vladimír Plžik   -   starosta obce  

2.   Mgr. Vladimír Olbert    -   prednosta obecného úradu 

3.   Mgr. Lenka Žuchová              -   hlavná kontrolórka obce 

P o s l a n c i :    

- viď prezenčná listina 

 

Ostatní prítomní: 

1. Daniela Ligačová  -   zapisovateľka 

2. Mgr. Eva Belicová                        -    právnička 

 

Hostia:   

                - viď prezenčná listina 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Správa o plnení uznesení OcZ 

5. Správy z vykonaných kontrol 

6. Plán činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2018 

7. Plán činnosti Obecného zastupiteľstva obce Sučany na rok 2018 

8. Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce  

9. Návrh dodatku č. 8 k VZN obce Sučany č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy 

a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území Obce Sučany 

10. Návrh dodatku č. 3 k VZN obce Sučany č. 2/2012 o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a  drobné stavebné odpady  

11. Návrh dodatku č. 1 k VZN obce Sučany č. 2/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce 

12. Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2017 

13. Návrh rozpočtu obce a ZŠ na rok 2018 – 2020 vrátane programového  

14. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov 

15. Informácia o organizačných zmenách 

16. Správy o činnosti komisií 

17. Rôzne  

18. Interpelácie 

19. Záver 
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1. O t v o r e n i e   

 

Ing. Vladimír Plžik, starosta obce, privítal prítomných poslancov a hostí a otvoril zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona o 

obecnom zriadení. Poslanci boli informovaní e-mailovou poštou,  písomná pozvánka bola 

zverejnená na úradnej tabuli, web-stránke obce,  informácia bola aj v obecnom rozhlase.   

 

Starosta obce určil za  zapisovateľku p. Danielu Ligačovú. 

 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Mgr. Veronika Ďaďová,  Martin Rybár 

 

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení – Mgr. Veronika Ďaďová,  Martin 

Rybár 

 

Za:  6 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová,  Ing. Eva 

Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH  / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  5 /Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Peter Belica, Jaroslav Makovník, Bc. Ján         

Adamovský, Mgr. Róbert Kováč/  

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: MUDr. Iveta Trnovská, MPH , Ing Peter Belica 

 

Hlasovanie -  za schválenie overovateľov zápisnice v zložení –  MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH Ing. Peter Belica,  

Za:  5 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová,  Ing. Eva 

Bencová / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  1 / MUDr. Iveta Trnovská, MPH  /   

Neprítomní:  5 /Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Peter Belica, Jaroslav Makovník, Bc. Ján         

Adamovský, Mgr. Róbert Kováč/ / 

 

 

3. Schválenie programu 

Starosta  oboznámil poslancov s programom zasadnutia. 

Ing. Eva Bencová navrhla doplniť bod programu a to bod 17 –  Informácia o inventarizácií 

majetku obce  

Hlasovanie – za schválenie doplnenia bodu programu – bod – informácia 

o inventarizácií majetku obce  

 

Za:  6 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová,  Ing. Eva 

Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH  / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0   
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Neprítomní:  5 /Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Peter Belica, Jaroslav Makovník, Bc. Ján         

Adamovský, Mgr. Róbert Kováč/  

 

Hlasovanie - za schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva 

Za:  6 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová,  Ing. Eva 

Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH  / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  5 /Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Peter Belica, Jaroslav Makovník, Bc. Ján         

Adamovský, Mgr. Róbert Kováč/  

 

4. Správa o plnení uznesení OcZ 

Prednosta oboznámil poslancov, že uznesenia z posledných zasadnutí OcZ sa všetky 

priebežne plnia.  

Diskusia: nikto sa neprihlásil  

 

Hlasovanie – za berie na vedomie správu o plnení uznesení OcZ 

Za:  6 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová,  Ing. Eva 

Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH  / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  5 /Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Peter Belica, Jaroslav Makovník, Bc. Ján         

Adamovský, Mgr. Róbert Kováč/  

Ing. Vladimír Bulej, PhD. – príchod 15,10 hod.  

 

5. Správy z vykonaných kontrol 

 

Mgr. Lenka Žuchová oboznámila poslancov s výsledkami vykonaných kontrol k uvedenému 

dňu, a to kontroly č. 14 a 16/2017.  

Kontrola č. 14/2017 bola zameraná na kontrolu nákupov spotrebného materiálu určeného pre 

potreby RKD v rokoch 2014, 2015, 2016 a jeho stavu k 30. 6. 2017. Potrebné je vytvoriť 

súpis majetku a určiť zodpovednú osobu za tento majetok 

Pripomienka- Mgr. Veronika Ďaďová – bolo potrebné toto riešiť, kto je určený ako 

zodpovedná osoba 

Starosta – určená je v súčasnosti p. Orešková, bude zodpovedná za majetok a RKD po p. 

Muchovej 

Kontrola č. 16/2017- kontrola ochrany majetku obce z hľadiska Zákona č. 311/2001 Z. z., 

kontrola hmotnej zodpovednosti osôb 

Diskusia: nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie – za berie na vedomie - Správu hlavnej kontrolórky o výsledkoch 

vykonaných kontrol – 

Správu č. 14/2017 z kontroly nákupov spotrebného materiálu určeného pre potreby 

RKD v 

rokoch 2014, 2015, 2016 a jeho stavu k 30. 6. 2017 

Správu č. 16/2017 z kontroly ochrany majetku obce z hľadiska Zákona č. 311/2001 Z. z.  

Zákonníka práce 
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Za:  7 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová,  Ing. Eva 

Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD.  / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  4 / JUDr. Peter Belica, Jaroslav Makovník, Bc. Ján Adamovský, Mgr. Róbert 

Kováč/  

 

6.  Plán činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2018 

 

Mgr. Lenka Žuchová oboznámila poslancov s plánom činnosti hlavného kontrolóra na I. 

polrok 2018.  

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie – za schválenie plánu činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2018 

 

Za:  7 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová,  Ing. Eva 

Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD.  / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  4 / JUDr. Peter Belica, Jaroslav Makovník, Bc. Ján Adamovský, Mgr. Róbert 

Kováč/  

 

7. Plán činnosti Obecného zastupiteľstva obce Sučany na rok 2018 

 

Prednosta oboznámil poslancov s plánom činnosti Obecného zastupiteľstva obce na rok 2018 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie – za schválenie Plánu činnosti Obecného zastupiteľstva obce Sučany na rok 

2018 

 

Za:  6 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová,  MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD.  / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  1 /  Ing. Eva Bencová /  

Neprítomní:  4 / JUDr. Peter Belica, Jaroslav Makovník, Bc. Ján Adamovský, Mgr. Róbert 

Kováč/  

 

 

8.Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce  

 Starosta privítal Mgr. Dorovského, riaditeľ BG M. Hodžu,  na zasadnutí OZ, nakoľko sa má 

prerokovať  žiadosť gymnázia na odkúpenie budovy Športového domu /ŠD/ a 1 000m2 

pozemku.  

Mgr. Dorovský informoval poslancov o vzniku a o pôsobení gymnázia v obci, navštevuje ho 

asi 500 študentov a nie je zabezpečené ubytovanie pre všetkých. Cca 300 študentov je 

ubytovaných v Martine a Priekope, ďalšie sú na privátoch. Potrebuje určiť reálnu hodnotu 

budovy a pozemkov, aby mohol začať rokovať o odkúpení.  



–------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 13. 12. 2017 

 

   

                              6  

Mgr. Róbert Kováč – príchod 15,25 hod.  

Bc. Ján Adamovský – príchod 15,30 hod.  

Starosta informoval o odkúpení budovy a  1 000 m2 pozemku na vytvorenie priestoru pre  rôzne 

aktivity detí, ale v prípade predaja je potrebné zabezpečiť výstavbu šatní pre futbalistov, je 

potrebné rozšírenie budovy kolkárne. Cena na budovy ŠD je stanovená znaleckým posudkom 

ešte z roku 2011 a preto je potrebné dať vyhotoviť nový znalecký posudok na budovu a priľahlé 

pozemky, potrebné je už aj určiť ktorá časť pozemku prichádza do úvahy na odpredaj, aby sa 

mohol vyhotoviť nový geometrický plán.  

Ing. Eva Bencová – neboli náležite určené všetky podmienky na odkúpenie budovy, potrebné 

je urobiť prieskum medzi obyvateľmi 

Mgr. Eva Belicová – zatiaľ je potrebné schváliť len zámer odpredaja, aby sa mohli začať 

predbežné rokovania  

Mgr.  Dorovský – zatiaľ potrebuje len prísľub na možné odkúpenie budovy, môže rozbehnúť 

rokovania o investíciách 

Martin Rybár – ekonomická komisia – odporúča schváliť zámer na predaj budovy a jej 

prestavby na internát 

Starosta informoval, že obec nemá financie na rekonštrukciu budovy ŠD a jej ďalšie 

prevádzkovanie, ale ak sa budova odpredá je potrebné financie z jej predaja vrátiť do športu 

Ing. Vladimír Bulej, PhD. – konštatoval že budova ŠD chátra a obec nemá financie na 

sprevádzkovanie budovy, ale je potrebné predaj uskutočniť v reálnej cene, je potrebné 

zabezpečiť aj názory občanov na tento zámer predaja,  

Ing. Peter Belica – aké sú limity na príjem študentov na školu, či nie sú ohraničené 

Mgr.  Dorovský – okresný úrad určoval počet študentov pre špeciálne školy, zatiaľ gymnázia  

majú výnimku 

Ing. Ján Jamriška – návrh na odpredaj ŠD bol už aj v roku 1999, ale predaj neprešiel cez 

poslancov 

Ing. Eva Bencová – je za odpredaj budovy a jej prerobenie na internát, ale je potrebné 

zabezpečiť aby sa v nej skutočne vybudoval internát 

Mgr. Eva Belicová – podmienky sa dajú určiť v zmluve  

Mgr. Veronika Ďaďová – konštatovala že záujem o školu je oveľa väčší aké sú možnosti školy 

Mgr. Róbert Kováč – škola robí dobrú reklamu obci, je potrebné pri odpredaji všetky financie 

vrátiť do športu 

Martin Rybár – v ŠD sú šatne pre futbalistov, preto je potrebné riešiť hlavne nové šatne 

JUDr. Peter Belica – príchod 16,55 hod.  

Hlasovanie – za schválenie zámeru predaja nehnuteľného majetku obce z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa v zmysle §9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. O 

majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to:  

• stavba súpisné číslo 841 katastrálne územie Sučany (Športový dom) zapísanej na liste  

vlastníctva číslo 1881 

• pozemok KNC 972/2, druh pozemku zastavané plochy a nádvorie o výmere 462 m2 

zapísaného na liste vlastníctva číslo 1881 

• pozemok priľahlého k pozemku KNC 972/2, o výmere cca 1000 m2, ktorý bude 

odčlenený geometrickým plánom z priľahlého pozemku katastrálneho územia Sučany 

zapísaného na liste vlastníctva číslo 1881 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je, že sa budova v súčasnosti nevyužíva a stavba 

sa postupne znehodnocuje. Obec v súčasnej dobe nedisponuje dostatkom finančných  
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prostriedkov na jej opravu a údržbu. Zároveň je v obci nedostatok ubytovania pre 

študentov Bilingválneho anglicko-slovenského gymnázia, a využitie budovy v budúcnosti 

na takýto účel by bol verejnoprospešný. Uvedený majetok obce je v jeho súčasnom 

stavebnotechnickom stave prebytočný a obec ho ponúka na predaj za účelom 

vybudovania stredoškolského internátu Bilingválnemu gymnáziu Milana Hodžu, 

Komenského 215, 038 52 Sučany, SR, IČO:00627844 spolu za predpokladanú kúpnu 

cenu 350 000,- EUR (tristopäťdesiat tisíc EU 

 

Za:  10 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová,  MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Peter Belica, Bc. Ján Adamovský, Mgr. 

Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová  / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  1 / Jaroslav Makovník/  

 

Starosta informoval o žiadosti  Prefa stavby a.s., Podhradská cesta 2, 038 52 Sučany, IČO 

48294837 o zámenu pozemkov vo vlastníctve žiadateľa zapísaných na liste vlastníctva číslo 

4352 katastrálne územie Sučany za pozemok vo vlastníctve obce Sučany parcelné číslo KNC 

3019/36 o výmere 4094 m2 druh pozemku orná pôda, zapísaného na liste vlastníctva číslo 

1881 za pozemky vo vlastníctve obce podľa priloženej mapy  

Ing. Eva Bencová – stavebná komisia uvedenú žiadosť prerokovala a neodporúča uvedenú 

žiadosť schváliť 

Diskusia – nikto sa neprihlásil 

Martin Rybár – odchod 17,15 hod.  

 

Hlasovanie – za neschválenie zámeny pozemkov vo vlastníctve žiadateľa Prefa stavby 

a.s., Podhradská cesta 2, 038 52 Sučany, IČO 48294837 zapísaných na liste vlastníctva 

číslo 4352 katastrálne územie Sučany za pozemok vo vlastníctve obce Sučany parcelné 

číslo KNC 3019/36 o výmere 4094 m2 druh pozemku orná pôda, zapísaného na liste 

vlastníctva číslo 1881 za pozemky vo vlastníctve obce podľa priloženej mapy  

 

Za:  9 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Mgr. Veronika Ďaďová,  MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Peter Belica, Bc. Ján Adamovský, Mgr. Róbert Kováč, 

Ing. Eva Bencová  / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  2 / Jaroslav Makovník, Martin Rybár /  

 

Starosta informoval o žiadosti žiadateľa Jozefa Lisíka, Komenského 14/C, 374 01 Banská 

Bystrica o odkúpenie pozemkov vo vlastníctve obce Sučany pozemku KNC 538/1 o výmere 

268 m2, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria vo zapísaný na liste vlastníctva číslo 

1881 katastrálne územie Sučany, vedeného Okresným úradom, katastrálny odbor Martin a  

pozemku KNC 538/3 o výmere 472 m2, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria zapísaný 

na liste vlastníctva číslo 1881 katastrálne územie Sučany, vedeného Okresným úradom, 

katastrálny odbor Martin 

Ing. Eva Bencová – stavebná komisia uvedenú žiadosť prerokovala a neodporúča uvedený 

pozemok odpredať, navrhuje v týchto miestach vybudovať parkovisko 
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Ing. Vladimír Bulej, PhD. – všade vo svete je trend budovať parkovacie miesta, aut pribúda, 

je  možné tento priestor využiť pre parkovanie z okolitých domov 

Hlasovanie – za neschválenie odpredaja pozemkov vo vlastníctve obce Sučany 

žiadateľovi Jozefovi Lisíkovi, Komenského 14/C, 374 01 Banská Bystrica  

• pozemku KNC 538/1 o výmere 268 m2, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria vo  

zapísaný na liste vlastníctva číslo 1881 katastrálne územie Sučany, vedeného Okresným  

úradom, katastrálny odbor Martin 

• pozemku KNC 538/3 o výmere 472 m2, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria  

zapísaný na liste vlastníctva číslo 1881 katastrálne územie Sučany, vedeného Okresným  

úradom, katastrálny odbor Martin 

 

Za:  9 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Mgr. Veronika Ďaďová,  MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Peter Belica, Bc. Ján Adamovský, Mgr. Róbert Kováč, 

Ing. Eva Bencová  / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  2 / Jaroslav Makovník, Martin Rybár /  

 

Starosta informoval o ponuke na odpredaj budovy od Telekomu /budova vedľa hasičskej 

zbrojnice, bol sa pozrieť aj s Ing. Bednárikovou, referent stavebného referátu,  ale na budove 

ostane vecné bremeno a preto je to pre obec nezaujímavé.  

Obec Sučany požiadala  Ministerstvo vnútra o vysporiadanie pozemkov pri bývalej budove  

Jednoty v lokalite obce Okále, zatiaľ sa tieto pozemky nemôžu vysporiadať. 

 

9.Návrh dodatku č. 8 k VZN obce Sučany č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy 

a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území Obce Sučany 

Prerokovaný bol  Dodatok č.8 k VZN č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku 

škôl a školských zariadení na rok 2018.  

 

Kategória školy a školského zariadenia: 

Dotácia pre obecné školy a šk. zariadenia na rok 2018 v € 

dieťa materskej školy vo veku do troch rokov                      0 

dieťa materskej školy vo veku od troch rokov               2 686,47 €  

žiak školského klubu detí                                                  390,78 €  

potenciálni stravníci v základnej škole                              191,68 € 

žiak SCVČ ul. Partizánska 13                                              82,28 € 

 

Diskusia: Ing. Peter Belica – ako sa určuje výška jednotlivých dotácií 

Starosta – určená je priemerná ročná hodnota z celkového podielu výnosu daní  

 

Hlasovanie – za schválenie Dodatku č. 8 k VZN obce Sučany č. 9/2009 o určení výšky 

dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území Obce 

Sučany 

Za:  9 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Mgr. Veronika Ďaďová,  MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Peter Belica, Bc. Ján Adamovský, Mgr. Róbert Kováč, 

Ing. Eva Bencová  / 

Proti:  0 
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Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  2 / Jaroslav Makovník, Martin Rybár /  

 

10. Návrh dodatku č. 3 k VZN obce Sučany č. 2/2012 o miestnom poplatku za 

komunálne odpady a  drobné stavebné odpady  

Prednosta informoval o dodatku č. 3 k VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad /KO/, 

jedná sa len o stavebný odpad a jeho vývoze počas týždňa na skládku  Prefa Invest a počas 

víkendov na skládku firmy Eba.  

Starosta informoval, že väčšie množstvo stavebného odpadu sa bude vyvážať priamo na 

skládky a na zbernom dvore sa bude preberať bezplatne len v minimálnom množstve od ľudí, 

ktorí stavebný odpad dovezú na fúrikoch, na vozíkoch za bicyklom ap..  

Diskusia: 

Ing. Eva Belicová – stavebná komisia odporúča uvedený dodatok schváliť 

Ing. Vladimír Bulej, PhD. – uvedené VZN je v súčasnej dobe najlepšie riešenie čo sa týka 

stavebného odpadu 

Mgr. Eva Belicová – podľa zákona je možné stanoviť poplatok aj na množstvo za liter alebo 

m3 drobného stavebného odpadu 

 

Hlasovanie – za schválenie Dodatku č. 3 k VZN obce Sučany č. 2/2012 o miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

 

Za:  9 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Mgr. Veronika Ďaďová,  MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Peter Belica, Bc. Ján Adamovský, Mgr. Róbert Kováč, 

Ing. Eva Bencová  / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  2 / Jaroslav Makovník, Martin Rybár /  

 

 

11. Návrh dodatku č. 1 k VZN obce Sučany č. 2/2016 o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce 

Hlasovanie – za schválenie Dodatku č. 1 k VZN obce Sučany č. 2/2016 o nakladaní s 

komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce 

 

Za:  9 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Mgr. Veronika Ďaďová,  MUDr. Iveta Trnovská, 

MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Peter Belica, Bc. Ján Adamovský, Mgr. Róbert Kováč, 

Ing. Eva Bencová  / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  2 / Jaroslav Makovník, Martin Rybár /  

 

 

12. Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2017 

Martin Rybár – príchod 17,45 hod.  
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Starosta informoval poslancov s návrhom zmeny rozpočtu na rok 2017, ktoré vyplynuli so 

skutočnosti a potreby použitia rezervného fondu ku koncu roka 2017. 

Martin Rybár – ekonomická komisia bola oboznámená s návrhom zmeny rozpočtu a odporúča 

uvedenú zmenu rozpočtu schváliť 

Diskusia: 

MUDr. Trnovská, MPH – požaduje upresniť znenie niektorých položiek 

 

Hlasovanie – za schválenie zmeny rozpočtu obce na rok 2017 OcZ Sučany  

Príjem: 

121- DzN/ stavby/                                       +17 900,00 € 

212- z prenájmu   ZŠ                                    +5 000,00 € 

223 – poplatky ZŠ                                        +4 340,00 € 

454 -  použitia rezervného fondu              -201 630,00 € 

    
Výdaj:     
Zníženie - použitie rezervného fondu:   
06.4.0 - 717 - Rekonštrukcia verejného osvetlenia                  -62 000,00 

03.2.0- 717 - Výstavba garáže DHZO                                           -28 520,00 

04.4.3 - 716 - Prípravná a projektová dokumentácia                -10 000,00 

06.6.0. -  717 - Detské ihrisko                                                     -3 000,00 

01.1.1. - 700 - Nákup pozemkov                                              - 52 430,00 

06.6.0 - 717 - Rekonštrukcia nájomných domov                      -23 300,00 

09.1.2.- 717 - Rekonštrukcia biol. laboratórií ZŠ                      -22 380,00 

Zmena - kapitálové výdavky 

03.2.0 - 717- Výstavba garáže DHZO                                       -20 000,00 

09.1.1. - 717 - Rekonštrukcia kuchyne ŠJ MŠ                    +20 000,00 

Zmena bežné výdavky 

06.2.0 - 611 Mzdy a platy /VPP                         +11 000,00 

06.2.0 - 620 - Odvody /VPP/                                +1 000,00 

09.1.2. - 600- ZŠ /vlastné príjmy/                        + 9 340,00 

09.5.0. - 610 - Mzdy /terénna práca/                     +4 320,00 

09.5.0 - 620 - Odvody                                           +1 580,00 

 

 

Za:  10 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová,  MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Peter Belica, Bc. Ján Adamovský, 

Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová  / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  1 / Jaroslav Makovník/  

 

 

13. Návrh rozpočtu obce a ZŠ na rok 2018 – 2020 vrátane programového  

Starosta oboznámil poslancov s návrhom rozpočtu na roky 2018-2020 ako aj s návrhom 

programového rozpočtu. Taktiež boli oboznámený s návrhom na použite rezervného fondu 

už v návrhu rozpočtu na rok 2018, tieto zmeny sú naviac oproti zverejnenému návrhu 

rozpočtu.  
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Zmena oproti zverejnenému a to v bode: 

Príjem: 

454 – Použitie RF                                                                   +190 000,00 

Výdaj: 

03.2.0 - 717 - Výstavba garáže DHZO                                    +20 000,00 

09.1.2 - 717 - Rekonštrukcia biol. laboratórií ZŠ                    +23 000,00 

05.1.0 - 714 - Nákup kosačky                                                   +4 000,00 

06.4.0 - 717 - Rekonštrukcia verejného osvetlenia                 +77 000,00 

04.4.1 - 717 - Rekonštrukcia komunikácií                               +66 000,00 

 

 

Martin Rybár – ekonomická komisia návrh rozpočtu na roky 2018 až 2020 prerokovala 

a odporúča OZ uvedený návrh schváliť. 

Diskusia: 

Ing. Eva Bencová – rozdiel medzi príjmom a výdavkom za KO, navrhuje navýšenie 

poplatkov za KO, potrebné je rozčleniť poplatky za nebezpečný odpad, umelé hmoty, 

kuchynský odpad, hlavne v rámci programového rozpočtu 

Martin Rybár – ekonomická komisia sa už zaoberala problémom navýšenia poplatkov za 

KO 

 

Hlasovanie za – berie na vedomie 

Návrh rozpočtu na roky 2019  a 2020 vrátane programového  

Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na rok 2018 - 2020 

Hlasovanie – za schválenie rozpočtu na rok 2018 vrátane programového so zmenou 

oproti zverejnenému a to v bode  

Príjem: 

454 – Použitie RF                                                                   +190 000,00 

Výdaj: 

03.2.0 - 717 - Výstavba garáže DHZO                                   +20 000,00 

09.1.2 - 717 - Rekonštrukcia biol. laboratórií                         +23 000,00 

05.1.0 - 714 - Nákup kosačky                                                   +4 000,00 

06.4.0 - 717 - Rekonštrukcia verejného osvetlenia                 +77 000,00 

04.4.1 - 717 - Rekonštrukcia komunikácií                               +66 000,00 

 

Za:  10 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová,  MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Peter Belica, Bc. Ján Adamovský, 

Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová  / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  1 / Jaroslav Makovník/  

 

Potrebné je aj schváliť autoremedúry uznesení o použití RF za rok 2017 

 

Hlasovanie- za schválenie  autoremedúry Uznesenie č. 131/2017 - 

 použitia rezervného fondu. 

Staré znenie: 

e/ použitie rezervného fondu vo výške 330 000,-€ na kapitálové výdavky v roku 2017 a to 
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na:  

- rekonštrukciu verejného osvetlenia        117 000,- €, 

- rekonštrukcia kabinetov ZŠ                     23 000,- €,  

- detské ihrisko                                           10 000,- €, 

- oplotenie cintorína, chodníky                                 20 000,- €,  

- nákup pozemkov                                     70 000,- € 

- výstavba garáže DHZO                           30 000,- € 

- nákup traktora                                          60 000,- € 

 

Nové znenie:  

/ použitie rezervného fondu vo výške 161 670,-€ na kapitálové výdavky v roku 2017 a to 

na:  

- rekonštrukciu verejného osvetlenia                 55 000,- €, 

- rekonštrukcia kabinetov ZŠ                                  620,- €,  

- detské ihrisko                                                     7 000,- €, 

- oplotenie cintorína, chodníky                                 20 000,- €,  

- nákup pozemkov                                                     17 570,- € 

- výstavba garáže DHZO                                             1 480,- € 

- nákup traktora                                                          60 000,- € 

 

Za:  10 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová,  MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Peter Belica, Bc. Ján Adamovský, 

Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová  / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  1 / Jaroslav Makovník/  

 

 

Hlasovanie – za schválenie autoremedúry  -  Uznesenia č.  143/2016 – použitie 

rezervného fondu 

staré znenie – s sume 200 000,00 EUR 

04.4.3. – 716 – Prípravná a proj. dokumentácie                 +10 000,00      

04.5.1. – 717 – Rekonštrukcia komunikácií                        +36 000,00 

06.4.0 – 717 – Rekonštrukcia verejného osvetlenia          +100 000,00 

06.6.0 – 717 – Rekonštrukcia nájomných domov                  +54 000,00  

Nové znenie: v sume 166 700,00 

04.4.3. – 716 – Prípravná a proj. dokumentácie                             0,00      

04.5.1. – 717 – Rekonštrukcia komunikácií                        +36 000,00 

06.4.0 – 717 – Rekonštrukcia VO                                     +100 000,00 

06.6.0 – 717 – Rekonštrukcia nájomných domov                +30 700,00  

 

Za:  9 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová,  MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Peter Belica, Bc. Ján Adamovský, 

Mgr. Róbert Kováč/ 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  2 / Jaroslav Makovník, Ing. Eva Bencová  /  
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Hlasovanie - za schválenie použitie rezervného fondu vo výške 290 000,-€ na kapitálové 

výdavky v roku 2018 a to na:  

Príjem: 

454 – Použitie RF                                                                   +290 000,00 

Výdaj: 

03.2.0 - 717 - Výstavba garáže DHZO                                      +20 000,00 

09.1.2 - 717 - Rekonštrukcia biol. laboratórií                            +23 000,00 

05.1.0 - 714 - Nákup kosačky                                                      +4 000,00 

06.4.0 - 717 - Rekonštrukcia verejného osvetlenia                    +77 000,00 

04.4.1 - 717 - Rekonštrukcia komunikácií                                 +66 000,00 

04.5.1 – 717 – Vybudovanie cyklocestičky                               +20 000,00 

06.6.0 – 717 – Vybudovanie kanalizácie ul. Pri Váhu               +20 000,00 

06.6.0 – 717 – Rekonštrukcia obytných kontajnerov                 +10 000,00 

08.4.0 – 717 – Rekonštrukcia vstup cintorín                              +50 000,00 

 

Za:  10 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová,  MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Peter Belica, Bc. Ján Adamovský, 

Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová  / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  1 / Jaroslav Makovník/  

 

14. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov 

Starosta informoval poslancov o o realizovaných projektoch v obci. 

Projekt na zakúpenie kompostérov je podaný. 

Projekt na vybavenie biologických laboratórií je podaný 

Dotácia na  výstavbu garáže je odsúhlasená 

Komunitné centrum rekonštrukcia – zmluva je podpísaná 

Zakúpený nový traktor v sume 58 300,- €, starý sa predal za 16 500,- €.  

Prebieha rekonštrukcia verejného osvetlenia, preinvestované bude asi 86 000,- €, zvyšok bude 

preinvestovaný v nasledujúcom roku 

Starosta informoval o potrebe schválenia uznesenia pre firmu SOAR, nebolo doriešené presné 

znenie zmluvy o budúcej zmluve na odkúpenie bytového domu, tento bod sa neriešil a bude 

zvolané mimoriadne zasadnutie OZ len k tomuto bodu.  

 

15. Informácia o organizačných zmenách 

Starosta informoval o organizačných zmenách na obci. Na obecný úrad nastúpila p. Mikušková 

na dobu určitú 3 roky s tým, že má vypomôcť pri dlhodobo neriešených problémoch na daniach 

ale aj na iných úsekoch OcU. 

Od 1.1.2018 na čiastočný úväzok nastupuje Ing.  Bernát na Spoločný stavebný úrad  

Na verejnoprospešné práce máme momentálne 15 pracovníkov, na projekt Praxou 

k zamestnaniu 2 pracovníkov, na projekt Terénnej práce sú 2 pracovníci na 2 roky, na projekt 

MOPS máme od 1.12.2017 na 3 roky 4 pracovníkov.  

Mgr. Róbert Kováč – podal informáciu z výberového konania na pracovníkov MOPS, potrebné 
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je im zabezpečiť ochranné pomôcky, zabezpečiť náplň práce 

Prednosta informoval, že postupne sa upresní aj ich pôsobenie podľa usmernení a podľa potrieb 

obce 

 

16. Správa o činnosti komisií 

Martin Rybár – ekonomická komisia sa zaoberala aj návrhom na trvalé odpustenie a 

vymáhanie pohľadávok od: 

1. vo výške 106,82 € voči zomretému  CICKO DUŠAN, rod. CICKO, 

    naposledy bytom Ď. Langfelda 2034/20A, Sučany 

2. vo výške 10,95 € voči zomretému FACUNA JOZEF, rod. FACUNA,  

    naposledy bytom 29.augusta 74/101, Sučany 

3. vo výške 142,52 € voči zomretému FACUNA MARIAN, rod. FACUNA,  

   naposledy bytom Partizánska 405/24, Sučany, 

4. vo výške 99,74 € voči zomretému HIRČÁK ZDENKO, rod. HIRČÁK, 

   naposledy bytom Námestie SNP 159/38, Sučany 

5.vo výške 86,95 € voči zomretému INŠPEKTOR ŠTEFAN, rod. INŠPEKTOR, 

   naposledy bytom Čsl. armády 356/5, Sučany 

6. vo výške 17,59 € voči zomretej PETRÁŠKOVÁ MARGITA, rod. KUZMOVÁ, 

   naposledy bytom Fatranská cesta 559/30, Sučany, 

7. vo výške 57,68 € voči zomretej MIŠINSKÁ JULIANA, rod. ŠKUTOVÁ, 

   naposledy bytom Hviezdoslavova 311/2, Sučany, 

8. vo výške 39,45 € voči zomretej RÁCOVÁ ANNA, naposledy 

   bytom 29.augusta 74/101, Sučany 

9. vo výške 81,26 € proti zomretej LACIKOVÁ ZLATICA, rod. VALÁŠKOVÁ, naposledy 

bytom 29.augusta 74/101, Sučany. 

10. vo výške 10,24 € proti Prefa Sučany SK, a.s. 

 

Komisia odporúčala schváliť odpis pohľadávok uvedených v  bodoch 1 – 10  v súhrnnej  

výške 653,20  € 

Diskusia: nikto sa neprihlásil 

Hlasovanie – za schválenie na trvalé odpustenie a vymáhanie pohľadávok od: 

 

1. vo výške 106,82 € voči zomretému  CICKO DUŠAN, rod. CICKO, 

   naposledy bytom Ď. Langfelda 2034/20A, Sučany 

2. vo výške 10,95 € voči zomretému FACUNA JOZEF, rod. FACUNA, 

   naposledy bytom 29.augusta 74/101, Sučany 

3. vo výške 142,52 € voči zomretému FACUNA MARIAN, rod. FACUNA, 

   naposledy bytom Partizánska 405/24, Sučany, 

4. vo výške 99,74 € voči zomretému HIRČÁK ZDENKO, rod. HIRČÁK, 

  naposledy bytom Námestie SNP 159/38, Sučany 

5.vo výške 86,95 € voči zomretému INŠPEKTOR ŠTEFAN, rod. INŠPEKTOR, 

   naposledy bytom Čsl. armády 356/5, Sučany 

6. vo výške 17,59 € voči zomretej PETRÁŠKOVÁ MARGITA, rod. KUZMOVÁ, 

     naposledy bytom Fatranská cesta 559/30, Sučany, 

7. vo výške 57,68 € voči zomretej MIŠINSKÁ JULIANA, rod. ŠKUTOVÁ, naposledy bytom 

Hviezdoslavova 311/2, Sučany, 

8. vo výške 39,45 € voči zomretej RÁCOVÁ ANNA, naposledy 
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   bytom 29.augusta 74/101, Sučany 

9. vo výške 81,26 € proti zomretej LACIKOVÁ ZLATICA, rod. VALÁŠKOVÁ, 

  naposledy bytom 29.augusta 74/101, Sučany. 

10. vo výške 10,24 € proti Prefa Sučany SK, a.s. 

 

 

Za:  10 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová,  MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Peter Belica, Bc. Ján Adamovský, Mgr. 

Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová  / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  1 / Jaroslav Makovník/  

 

Mgr. Veronika Ďaďová – kultúrna komisia- zhodnotila činnosť komisie za obdobie od 

posledného zastupiteľstva, pozvala prítomných na vianočný koncert do rímskokatolíckeho 

kostola 

JUDr. Peter Belica -oboznámil poslancov o činnosti komisie a oboznámil ich s priebehom 

výberového konania uchádzačov o prácu v MOPS 

Potrebné je aj schváliť prísediaceho na Okresnom súde, v súčasnej dobe je p. Matúšková, 

navrhuje sa aby v tejto činnosti aj pokračovala. 

 

Hlasovanie – za schválenie pani Jarmilu Matúškovú, ktorá spĺňa všetky zákonné 

podmienky podľa § 139 a nasl. zákona č. 385/2010 Z.z. o sudcoch a prísediacich, 

za kandidátku obce Sučany na voľbu prísediaceho Okresného súdu Martin na ďalšie  

4-ročné volebné obdobie.  

 

Za:  10 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová,  MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Peter Belica, Bc. Ján Adamovský, Mgr. 

Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová  / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  1 / Jaroslav Makovník/  

 

Ing. Eva Bencová – zhodnotila činnosť stavebnej komisie, zaoberala sa IBV Pod Skalou  

 

Starosta informoval o návrhu Obce Necpaly zastúpenej starostom obce Ing. Petrom Majkom, 

IČO 00316814, zakladajúceho člena "Združenia miest a obcí pre využívanie obnoviteľných 

zdrojov" so sídlom na Obecnom úrade, v Necpaloch č. 168 na jeho zrušenie. Obec Sučany je 

členom tohoto združenia a združenie dlhodobo neplní cieľ, ktorý mu bol stanovený v 

stanovách 

Hlasovanie – za schválenie zrušenia "Združenia miest a obcí pre využívanie 

obnoviteľných zdrojov" zo sídlom na Obecnom úrade, v Necpaloch č. 168. 

 

Za:  9 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová,  MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Bc. Ján Adamovský, Mgr. Róbert Kováč, Ing. 

Eva Bencová  / 

Proti:  0 
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Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  2 / Jaroslav Makovník, JUDr. Peter Belica/  

 

MUDr. Iveta Trnovská, MPH – podala správu o činnosti SZŠMaB komisie 

Prednosta požiadal o autoremedúru uznesenia č. 162/2017 o prideľovaní jednoizbových bytov 

v novom nájomnom dome ul. Pri Váhu 9, nakoľko  byty boli napokon z praktických dôvodov 

prerozdelené inak ako bolo schválené. 

 

Hlasovanie – za schválenie autoremedúry Uznesenia č. 116/2017  

Z pôvodného znenia: 

uzatvorenie nájomných zmlúv na jednoizbové byty v obytnom dome na ul. Pri Váhu 9 

na obdobie od 1.10. 2017 do 30. 9. 2018 pre nasledovných nájomníkov: 

byt. č. 1 – Kroščen Lukáš, Partizánska 24, 038 52 Sučany za nájomné 80 €/mesiac 

byt. č. 2 – Kroščenová Lucia, Partizánska 24, 038 52 Sučany za nájomné 70 €/mesiac 

byt. č. 3 – Kroščen Alexander, Partizánska 24, 038 52 Sučany a Kroščen Jaroslav ml., 

Partizánska 24, 038 52 Sučany za spoločné nájomné 100 €/mesiac 

na nové znenie: 

uzatvorenie nájomných zmlúv na jednoizbové byty v obytnom dome na ul. Pri Váhu 9 

na obdobie od 1.10. 2017 do 30. 9. 2018 pre nasledovných nájomníkov: 

byt. č. 1 – Kroščenová Lucia, Partizánska 24, 038 52 Sučany za nájomné 80 €/mesiac 

byt. č. 2 – Kroščen Lukáš, Partizánska 24, 038 52 Sučany za nájomné 70 €/mesiac  

byt. č. 3 – Kroščen Alexander, Partizánska 24, 038 52 Sučany a Kroščen Jaroslav ml., 

Partizánska 24, 038 52 Sučany za spoločné nájomné 100 €/mesiac 

 

Za:  9 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová,  MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., Bc. Ján Adamovský, Mgr. Róbert Kováč, Ing. 

Eva Bencová  / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  2 / Jaroslav Makovník, JUDr. Peter Belica/  

 

Mgr. Róbert Kováč – informoval, že na stavebnej komisii navrhol aby sa na vývoz zeleného 

odpadu mohla využívať silážna jama v areáli  Agromajetku, ak ich už nevyužíva, využívalo 

by sa to  ako kompostovisko 

Starosta uvedený návrh preverí  

 

17. Inventarizácia majetku obce 

 

Ing. Eva Bencová zhodnotila inventarizáciu majetku obce, ktorá sa vykonávala k 31.10.2017. 

Pri inventarizácii majetku v ZŠ vznikli problémy, inventárne čísla v evidencii ZŠ a obce sú 

rozdielne, zaraďovanie do skupín je rozdielne, evidovanie majetku ktorý je darovaný je 

chybné, pri vyraďovaní majetku z evidencie je problém. Žiada prijať uznesenie ohľadom 

majetku v závislosti na výsledky čiastkových inventarizačných komisií.  

 

Hlasovanie – že zaväzuje hlavnú inventarizačnú komisiu  
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a/ detailne sa zaoberať uzneseniami prijatými na zasadnutí čiastkovej inventarizačnej 

komisie pre inventarizáciu majetku ZŠ SNP, ŠJ pri ZŠ SNP, viacúčelové ihrisko a 

obecná knižnica aj ostatných čiastkových inventarizačných komisií 

b/ realizovať návrhy riešení čiastkovej inventarizačnej komisie pre inventarizáciu 

majetku ZŠ SNP, ŠJ pri ZŠ SNP, viacúčelové ihrisko a obecná knižnica aj ostatných 

čiastkových inventarizačných komisií do praxe v budúcnosti pri evidencií majetku v 

lehote do 30. septembra 2018 a súčasne 

c/ v lehote do 30. septembra 2018 predložiť Obecnému zastupiteľstvu Sučany 

informáciu o stave zrealizovaných opatrení v evidencií majetku 

 

Za:  10 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová,  MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Peter Belica, Bc. Ján Adamovský, Mgr. 

Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová  / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  1 / Jaroslav Makovník/  

 

18. Rôzne 

 

Ing. Peter Belica podal návrh na zmenu názvu ulice Fučíkovej, potrebné je zabezpečiť 

prieskum   

Hlasovanie – za schválenie uskutočnenie ankety na zmenu názvu ulice Fučíkova pre  

obyvateľov s trvalým pobytom alebo sídlom firmy na danej ulici 

 

Za:  10 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová,  MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Peter Belica, Bc. Ján Adamovský, Mgr. 

Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová  / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  1 / Jaroslav Makovník/  

 

Ing. Eva Bencová – vyjadrila sa k problému kompostoviska, spomenula tiež problematiku 

dopravnej situácie v ranných hodinách pri ZŠ, informovala sa o uvoľnenom plote v MŠ 

a o dopravnej nehode, pri ktorej bol poškodený plot na cintoríne, požiadala aby hasiči v rámci 

denných hlásení uvádzali počet pracovníkov VPP 

Ing. Ján Jamriška – informoval sa o regulácii tepla a vykurovaní v RKD vo vzťahu k vlhnutiu 

stien 

MUDr. Iveta Trnovská, MPH – informovala poslancov o detskom predstavení v RKD a 

požiadala doriešiť problematickú tombolu z plesu 2017, požiadala taktiež o informáciu 

ohľadom súdneho sporu obce so spoločnosťou Sagacita , načo jej odpovedala Mgr. Belicová- 

spor je v riešení Krajského súdu v Žiline 

Ing. Vladimír Bulej, PhD. – požiadal aby bola do Sučianskych zvestí zahrnutá rubrika 

o investičných zámeroch obce a o odpadovom hospodárstve 

 

18.Interpelácie 

Ing. Ján Jamriška  - predložil interpeláciu na hlavnú kontrolórku. Nakoľko táto interpelácia 

bola diskutabilná, poslanci sa rozhodli požiadať hlavnú kontrolórku o predloženie 
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požadovaných informácií na základe uznesenia 

 

Hlasovanie – za žiada kontrolórku obce: 

Predložiť podklady k investičným akciám za roky 2015 - 2017 na opravu strechy 

kolkárne obce, na výstavbu tribúny futbalového ihriska obce, opravu Domu smútku 

dvier a okien, výstavbu plota na cintoríne v zadnej časti obce:  

a) poklady o výberovom konaní vrátane ich ponúk 

b)výšku nákladov na uvedené opravy a výstavby 

c) odbornosť stavebného dozoru k uvedeným akciám. 

 

Za:  9 /Ing. Peter Belica, Ing. Ján Jamriška, Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová,  MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, JUDr. Peter Belica, Bc. Ján Adamovský, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva 

Bencová  / 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0   

Neprítomní:  2/ Jaroslav Makovník, , Ing. Vladimír Bulej, PhD./  

 

 

19. Záver  

 

Nakoľko všetky body programu boli vyčerpané,  starosta obce poďakoval prítomným za účasť 

a zasadnutie  OZ ukončil. 

 

 

Daniela Ligačová 

zapisovateľka         

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  

 

 

 

                                       ..........................................                     ............................................. 

                                    MUDr. Iveta Trnovská, MPH                         Ing. PeterBelica 

 

 

 

 

  ..........................................                                                   ............................................ 

    Mgr. Vladimír Olbert                                            Ing. Vladimír Plžik 

        prednosta OcÚ                                                                              starosta obce 
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Prezenčná listina 

 zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 13. 12. 2017 v RKD Sučany  

 

Poslanci:   

 

1. Ing. Peter Belica 

2. Mgr. Veronika Ďaďová   

3. Martin Rybár   

4. Jaroslav Makovník  - neprítomný 

5. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 

6. Ing. Ján Jamriška     

7. Bc. Ján Adamovský 

8.  JUDr. Peter Belica 

9.  Ing. Eva Bencová 

10. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 


